
Vraag  niet geagendeerde onderwerpen bij de commissie F&B van 18-02-2020

Datum: 13-02-2020

Raadslid: Rens de Haas (De Dorpspartij)

Onderwerp: Luitenant-generaal Bestkazerne n.a.v. een artikel in de BN De Stem van 12-02-
2020

Uit het artikel van BN De Stem d.d. 12-02-2020:

Staatssecretaris Barbara Visser van Defensie heeft belangrijke concessies gedaan over het 
voorgenomen luchthavenbesluit voor vliegbasis Gilze-Rijen. De zogeheten returnveldfunctie 
wordt gehalveerd, zodat er geen geluidscontour meer over de dorpen Gilze en Rijen ligt. 
Hierdoor kan daar weer volop gebouwd worden.
Op termijn moet ook de reserveveldfunctie verdwijnen zodat de bouwstop in Hulten en 
Molenschot eraf gaat. Reserveveld wil zeggen dat straaljagers van Leeuwarden en Volkel op 
Gilze-Rijen mogen starten en landen als ze tijdelijk niet op hun thuisbasis terecht kunnen. 
Bijvoorbeeld omdat er onderhoud aan start- en landingsbanen wordt gedaan. Maar dit kan 
nog jarenlang duren, omdat hiervoor de voormalige militaire luchthaven De Peel (in de jaren 
80 opgedoekt) gereactiveerd moet worden. Die neemt dan deze functie over.

Vragen:

 Is het college op de hoogte van de ontwikkelingen in Gilze-Rijen?;
 Was het college op de hoogte van een mogelijk verband tussen de ontwikkelingen in 

Gilze-Rijen en in relatie tot het reactiveren van de  Luitenant-generaal Bestkazerne?;
 Hoe beoordeelt het collega deze gang van zaken in relatie tot het reactiveren van de  

Luitenant-generaal Bestkazerne?
 Wat gaat het college nu doen richting het ministerie van defensie?
 Hoe gaat de gemeente in overleg m.b.t deze informatie met de mede 

belanghebbende gemeenten?;
 Hoe gaat de gemeente om met de informatievoorziening naar de omwonenden m.b.t 

deze ontwikkeling?


